

OBSAH

Petr Chotěbor, Stromová síň zámku v Bechyni.....	193–208
Lukáš Slabý, Příspěvek k poznání historie lokality Chvojen (okr. Benešov) ve 14. a 15. století na základě písemných pramenů.....	209–220
Patrik Líbal, Antonínové Fricové – čeští i světoví stavitelé a architekti. Z Hříškova do Nuslí, z Nuslí až do Seattle	221–240
Jakub Hablovič, Reflexe migrační vlny v československém právním řádu v roce 1938.....	241–250
Výstavy, konference, památky.....	251–252
Personalia.....	252–253
Literatura	253–254

CONTENTS

Petr Chotěbor, The 'Tree Hall' of Bechyně Château, Tábor district	193–208
Lukáš Slabý, The history of the Chvojen site (Benešov district) in the 14 th and 15 th century based on written sources	209–220
Patrik Líbal, Antonín Fric, Sr. and Jr. – Czech and Global Builders and Architects. From Hříškov to Nusle, from Nusle to Seattle	221–240
Jakub Hablovič, The reflection of the migration wave in the Czechoslovak legal system in 1938.....	241–250
Exhibitions, Conferences, Monuments	251–252
Personal notifications	252–253
Literature	253–254

INHALT

Petr Chotěbor, Der Baumsaal im Schloss Bechyně.....	193–208
Lukáš Slabý, Ein Beitrag, die historische Lokalität Chvojen (Kreis Benešov) im 14. und 15. Jahrhundert auf Grundlage schriftlicher Quellen kennen zu lernen.....	209–220
Patrik Líbal, Die Familie Fric – tschechische und international bedeutende Baumeister und Architekten. Von Hříškov nach Nusle, von Nusle nach Seattle	221–240
Jakub Hablovič, Reflexe der Migrationswelle in der tschechoslowakischen Rechtsordnung im Jahre 1938.....	241–250
Ausstellungen, Konferenzen, Denkmäler	251–252
Personalien.....	252–253
Literatur	253–254